
 

 

 

Αθήνα, 11 Σεπτεμβρίου 2020 

 

 ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Σε κίνδυνο βρίσκονται οι αιγοπροβατοτρόφοι σε όλη τη χώρα 

λόγω της καθυστέρησης της οικονομικής ενίσχυσης που είχε 

εξαγγείλει η κυβέρνηση» 

Ανάμεσα στις πολλές κατηγορίες κτηνοτρόφων που αντιμετώπισαν τις 

οικονομικές συνέπειες από τα περιοριστικά μέτρα λόγω της πανδημίας, είναι και 

αυτή των αιγοπροβατοτρόφων. Παρόλο που η κυβέρνηση είχε εξαγγείλει πριν 

από πέντε μήνες μέτρα στήριξης των πληττόμενων κλάδων της πρωτογενούς 

παραγωγής, η εν λόγω κατηγορία, ακόμα περιμένει οικονομική ενίσχυση.  

Συγκεκριμένα, η κυβέρνηση είχε προαναγγείλει ότι οι αιγοπροβατοτρόφοι θα 

λάβουν οικονομική ενίσχυση 4 ευρώ ανά κεφάλι ζώου. Η επιδότηση όμως, 

σύμφωνα με δημοσιεύματα, θα περιοριστεί στα θηλυκά αιγοπρόβατα στην 

αναπαραγωγική ηλικία. Επιπλέον, είναι αμφίβολο εάν το ποσό θα είναι όντως 4 

ευρώ, ή μικρότερο.  Ενώ μόλις πριν από λίγες ημέρες, την 1η Σεπτεμβρίου 

δημοσιεύθηκε στη διαύγεια η υπουργική απόφαση για τη δέσμευση του ποσού 

των 30.155.000 εκατ. ευρώ, γεγονός που οδηγεί στο συμπέρασμα ότι μέχρι να 

ολοκληρωθούν οι απαραίτητες γραφειοκρατικές διαδικασίες θα χρειαστούν 1-2 

μήνες καθώς θα πρέπει να εκδοθεί κοινή υπουργική απόφαση και στη συνέχεια 

να «ανοίξει» το πληροφοριακό σύστημα που θα δεχτεί τις σχετικές αιτήσεις με 

συγκεκριμένους όρους και προϋποθέσεις. Όλη αυτή η καθυστέρηση θα 

μπορούσε να είχε αποφευχθεί αφού αυτά τα στοιχεία υπάρχουν διασταυρωμένα 
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στο πληροφοριακό σύστημα του ΟΠΕΚΕΠΕ  με τις δηλώσεις των παραγωγών 

ΟΣΔΕ (κτηνοτροφική δήλωση και ΕΛΟ). 

Επειδή η αιγοτοπροβατοτροφία βρίσκεται σε κίνδυνο έπειτα και από την 

επίδραση των συνεπειών της πανδημίας του Covid-19 και για αυτό είναι 

απαραίτητα εμπροσθοβαρή μέτρα στήριξης 

Επειδή το ποσό που εγκρίθηκε, 30.155.000 είναι μικρότερο από αυτό που είχε 

εγκρίνει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να επισπευστούν οι 

διαδικασίες για την αποζημίωση των αιγοπροβατοτρόφων; Ποιο 

είναι το χρονοδιάγραμμα που θα τηρηθεί προκειμένου να 

στηριχθούν άμεσα οι εν λόγω κτηνοτρόφοι; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να μην περιοριστεί η 

επιδότηση στα θηλυκά αιγοπρόβατα στην αναπαραγωγική 

διαδικασία; 

3. Προτίθεστε να επανεξετάσετε  και να αυξήσετε το ποσό της 

αποζημίωσης που σύμφωνα με τις ανακοινώσεις είναι 4 ευρώ ανά 

κεφάλι ζώου; 

4. Έχετε σκοπό προς αποφυγή πρόσθετης καθυστέρησης και 

επιβάρυνσης των κτηνοτρόφων να αξιοποιήσετε τα στοιχεία που 

υπάρχουν διασταυρωμένα στο πληροφοριακό σύστημα του 

ΟΠΕΚΕΠΕ  με τις δηλώσεις των παραγωγών ΟΣΔΕ (κτηνοτροφική 

δήλωση και ΕΛΟ); 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Μαμουλάκης Χάρης 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αβραμάκης Λευτέρης 

Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαγενά Άννα 



Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γιώργος 

Βέττα Καλλιόπη 

Ελευθεριάδου Τάνια 

Ζεΐμπέκ Χουσεΐν 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεΐκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κώστας 

Μπουρνούς Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκοούφα Μπέτυ 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τσίπρας Γιώργος 

Τζούφη Μερόπη 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χαρίτου Δημήτρης 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Ψυχογιός Γιώργος 



 




